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Wyciąg z Protokołu Nr VII.2011 w zakresie interpelacji i zapytań 
zgłoszonych na Sesji Rady Gminy Ustka 

 
w dniu  20 maja 2011 roku 

 
 
 
 
Interpelacje i zapytania zgłosili: 

 
 

 
Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt udzieliła  odpowiedzi  na interpelacje i zapytania 
radnych i sołtysów. 
 
 
 
Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo 
– podczas akcji wywozu nieczystości wielkogabarytowych powstał problem opon. Czy jest 
moŜliwość ich wywozu? 

 
 

Jest to problem dotyczący wszystkich miejscowości, który  rozstrzygany jest na bieŜąco. 
Będziemy w kontakcie z Panią sołtys. 
 
 
  
 
Bogumiła Juszczyńska Sołtys wsi Wodnica 
1) – na  wjeździe  z drogi wojewódzkiej na powiatową  występuje  zaniŜenie terenu,                   

co spowodowało powstanie rowu. Pobocza drogi  są uszkodzone. 
 
Z wnioskiem ponownie wystąpimy do Starostwa. 
 
 
2) – na drodze dojazdowej do mostu w Wodnicy ustawić słupki celem uniemoŜliwienia 

przejazdu kładów.  
 
 
W trybie pilnym zamontujemy słupki. 
 
 
 
Wanda Pryca Sołtys wsi Wodnica 
1) – kiedy nastąpi budowa boiska na osiedlu Przewłoka i do kiedy będzie trwała? 
 
 
Prace przy budowie boiska zostały rozpoczęte. Termin zakończenia zadania to 2011 rok. 
śyczyłabym sobie by do wakacji było oddane do uŜytkowania. 
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2) – na ul. Staffa jest składowisko  gruzu i piachu. Proszę o podjęcie działań   w sprawie. 
 
 
Ziemia będzie rozdysponowana do prac przy boisku i do wakacji będzie sprzątnięta. 
 
 
3) – na osiedlu Przewłoka mieszkańcy  ul. Norwida i Staffa wnioskowali   o  dokończenie 
odnóg ulic (odcinki 35 m i ok.80 m). 
 
 
Tak jak mówili śmy, co do wszystkich innych inwestycji  spotykamy się po I półroczu                
i jeŜeli będą jakiekolwiek oszczędności, to Rada będzie decydowała, które zadania                  
w pierwszej kolejności będą sukcesywnie realizowane. Nie potrafię powiedzieć, czy będą 
to wskazane ulice , wszystko zaleŜy od radnych. 
 
 
 
Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
1) – na drodze  powiatowej od ul. Willowej do ul. Nadmorskiej w Dębinie  są dziury. 
 
Wystąpimy do zarządcy drogi i mam nadzieję, Ŝe do czasu, gdy nie zejdą  z naszego 
terenu wniosek będzie zrealizowany. 
  
 
 
2) – w związku z wypadkiem w miejscowości Dębina proszę, by szlaban był otwarty 
poniewaŜ są trudności z dojazdem Pogotowia, Policji. 
 
 
Wystąpimy do Nadleśnictwa o likwidację szlabanu. Nie potrafię powiedzieć jakie będzie 
stanowisko. 
 
 
 
Jadwiga Kardaś Sołtys wsi Grabno - Zimowiska 
1) – na drodze krajowej – środkowy wjazd w Grabnie  są opadające krawęŜniki. 
 
 
Zgłosimy do zarządcy drogi krajowej. 
Mam dobrą informacj ę dla mieszkańców Grabna i Przewłoki  i części wschodniej 
Gminy. Z Nadleśnictwem zostały ustalone ciągi jezdne. Mam nadzieję, Ŝe projekt planu 
zostanie zaakceptowany i będzie moŜliwe wykonanie docelowe drogi pomiędzy 
Przewłoką, a Grabnem  stanowiącą małą obwodnicę Ustki.    
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Jadwiga Fudala Sołtys wsi Rowy 
1) – proszę o informacje o  wydawanych decyzjach na remonty i dodatkowe wjazdy na 
posesje osobom prywatnym zwłaszcza na rogach ulic gminnych. Niektóre posesje mają po 
trzy wjazd, co nie jest konieczne.  Podczas wykonywania prac wycinane są drzew, które były 
nasadzane przez Gminę oraz wywoŜona jest  ziemia, za  co  płaciła Gmina. Za dodatkowy 
wjazd płaci się 300 zł, a następnie wjazd jest wydzierŜawiany pod handel  i pobierane są 
wyŜsze opłaty.  
 
 
Poleciłam szczegółową analizę w zakresie dodatkowych zjazdów. Po sprawdzeniu, jeŜeli 
okaŜe się, Ŝe są niezgodności sprawa zostanie skierowana do StraŜy Gminnej. Pozostałe 
sprawy będą konsultowane z Panią Sołtys.     
 
 
  
2) – przy drodze powiatowej na ul. Bałtyckiej po chodniku jeździ  się  pojazdami, co 
powoduje  załamania chodnika. Ponadto wysadzona jest 10 letnia lipca i dalej niszczona jest 
zieleń. Proszę o interwencję oraz by urzędnik wydający zezwolenia dokonał lustracji 
terenowej i zobaczył co jest wykonywane  na ulicy. 
 
 
 
Wniosek zostanie zgłoszony do zarządcy drogi,  
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do interpelantów    z zapytaniem czy są 
zadowoleni z odpowiedzi Pani Wójt. 
Wobec braku głosów przeciwnych Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iŜ nie będzie 
odpowiedzi na piśmie w przedmiocie zgłoszonych  interpelacji.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


